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Wanneer er tijd is kunnen we de punten van voor de Corona-epidemie bespreken. Voorstel om

tijdens elk BO 1 of 2 punten erbij te nemen. Graag eerst beoordelen of onderstaande punten

Uberhaupt nog actueel zijn.

Spoedadvies GR pneumokokken

EU salmonellalzb: bespreken mogelijke financieringsstromen voor het EU Salmonellalab.

Actie: CID vraag [EEE
Legionella: Het verlagen van de warmtapwatertemperatuur bij woningen voorlopig van de

baan.

Format Pienter-mazelen: voorstel voor VWS om op andere manier rapportage door te

geven

Tuberculose - toelichting op het transitieplan

N.a.v. actiepunten over JA en WHQ PP: bijgevoegd het JA rapport (vorige mail) dat door

ons aan IZ is gestuurd. Goed om samen te bespreken hoe we hier vervolg aan kunnen

geven.

Soasessie over scenario’s en meldplicht: goed om tijdens het BO even met elkaar te

bespreken of dit doorgaat en zo ja op welke wijze.

Memo legionella: wij hebben voor en JERE) enige tijd terug een sessie minicolleges

over legionella georganiseerd. Toegezegd was om nog een memo op te stellen met een

overzicht van de belangrijkste lacunes in regelgeving en kennis. Mogelijk dat we dit

kunnen agenderen voor het komende PO, maar door de coronadrukte heeft ERE hier nog

niet naar kunnen kijken. Heeft het voor jullie nut om dit voor het PO te agenderen, of kan

het ivm de coronadrukte beter worden uitgesteld tot een volgend BO/PO?

Adviesmeldingsplicht soa’s. RIVM had in een tussenrapport advies gegeven over welke

soa’s wel onderzocht gaan worden of ze in aanmerking komen voor een meldingsplicht en

welke niet. Daarover zou EE met SF nog eens praten, maar dat is er niet van

gekomen. Kwestie was dat men adviseerde om hiv niet mee te nemen en ik suggereerde

dat dat misschien juist wel moet.
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